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Dagordning sm 4, 2023-08-08, Teams    
 

Närvarande:  
Karin Nordenfelt (KN) Sekreterare 
Per Björnskiöld (PB) Ledamot, Vice Ordförande 
Anna Bailey (AB) Ledamot 
Joachim Brischewski (JB) Generalsekreterare 
P-O Claesson (PC) ledamot  
Henrik Nilsson (HN) ledamot 
Tobias Wallerius (TW) Kansliet 
 

§1. Mötets öppnande 
              Vice Ordförande hälsar alla välkomna och öppnar mötet.  

 
§2. Godkännande av dagordning 
       Dagordningen godkändes.  

  
§3. Val av ledamot att justera protokollet 
       Henrik Nilsson valdes till justerare. 

  
§4. Föregående mötesprotokoll  

Svar på skrivelser lämnas till kansliet så dessa kan diarieföras.  
 

    §5. Aktivitetslistan och verksamhetsplan 
Redovisningar, som ska lämnas in första september, är Förbundsutvecklingsplanen och 
Elitutvecklingsplanen.   
Ungdomsrådet har haft ett första möte och arbetet har startats upp.   
Kommunikationsgruppen: KN kommer följa upp gällande nyhetsbrevet och hur arbetet med 
detta fortgår.  
Regattamöte planeras till hösten, inbjudan kommer skickas ut. Gruppen gällande regatta är 
på gång och där finns en plan för hur arbetet ska fortskrida framåt.  

  
§6. Beslutspunkter  

a) (GS) Förbundsutvecklingsplanen kollas igenom av samtliga i styrelsen. HN och JB ser över     
planen och reviderar utifrån behov.  

 
    §7. Lägesrapport av verksamheten från GS och kansli  

a) TW kommer ta hand om projektet vi har fått medel för att utföra från SF gällande 
Funktionsnedsättning. Inledningsvis kommer behoven kartläggas.  
b) Skolprojektet med kustroddbåtarna har gått riktigt bra. Sedan förra styrelsemötet har 
båtarna varit i Mölndal, Halmstad, Kungälv, Lyr/Orust och Avesta. Inplanerat framöver är 
Falun, Kälarne, Bergeforsen, Varberg, Vaxholm, Lidingö, Uppsala.  
c) GS önskar få in dokumentation kring uttagningar inför landslagsuppdrag.  

           d) Ett första möte för att få i gång södra roddistriktet har hållits i Hjelmsjön. Mötet kommer 
följas upp.   
e) TW informerade om sina ansvarsområden inom SR såsom återstartsstöd, 
föreningsutveckling och utbildning.  
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§8. Lägesrapport från Sportchefen  

De tävlingar vi varit med på sedan senaste mötet är Coupe de La jenesse. 1 damsingel och 1 
damdubbel var med. 3 roddare åkte och resultaten var utifrån förväntan.  
1 herrdubbel åkte till JVM och de kom på plats 13, och levererade utifrån förväntan. På 
juniorsidan tänker landslagsledningen utifrån utveckling.  
U23 VM och U23 EM har vi valt att inte skicka någon i år eftersom vi är långt ifrån den nivån 
styrelsen har beslutat om.  
Utvecklingslaget är i helgen och tävlar i Trakai, Litauen.  
Få tävlingar i kustrodd gör att det är svårt för förbundsstyrelsen att hitta en bra nivå.   
EM i Endurance är beslutat vilka som blivit uttagna och meddelas inom kort.  
VM-laget kommer snart tas ut och meddelas inom kort.  
Diskussion fördes kring hur vi får ut information om kriterier och förväntningar. Vi kommer 
se över hur detta kommuniceras ut inför nästa säsong.  
Har man frågor kring landslaget och hur uttagningar inför olika uppdrag går till är man 
välkommen att vända sig till sportchefen och vår förbundstränare.  
 

§9. Lägesrapport från RIG och NIU 
Till hösten kommer vi ha 5 elever på NIU och 10 st på RIG.       
    

§10. Ekonomisk rapport  
       Underlaget saknas pga semestertider men det ser bra ut.  

En Filippi 4x/4- till SRT28 kommer köpas in. Vi kommer byta in en av våra Filippi 2x.   
2 föreningar har inte betalat in sin årsavgift till SR på 2 år. JB och TW kommer gå vidare med 
ärendet och inleder med att ta kontakt med aktuella föreningar.  

 
§11. Informationspunkter 

a) (GS) Domarrapport JNM / Farstarodden har inkommit till kansliet.  
       b) (GS) Kenth Nordh har fått Domaruppdrag på WR Coastal 6-8 okt, Barletta, Italien.  
       c) (GS) Domarrapport Sprint-SM/Hjälmsjöregttan har inkommit till kansliet. 
       d) Kent Nordh kommer söka om att få döma på OS.  
        

  
§12. Inkomna skrivelser samt ev. korrespondens med myndigheter etc. 

a) (GS) RF, synpunkter på våra stadgar har kommit in och dessa kommer ses över.  
b) (GS) ÖRDF angående Fitnessfestivalen 2023 i Stockholm. De har i år fått chansen att få 
vara med där i år igen. Frågan har ställts om det kan vara en SM-deltävling, vilket kan vara en 
möjlighet. Del av styrelsen kommer gå vidare med frågan.  

 
§13. Övriga frågor        

Inga övriga frågor.  
 

§14. Tid och plats för nästa möte 
        Detta kommer att hållas via teams den 13 september 19.30-21.00  

 

§15. Mötets avslutning. 
        Vice Ordförande tackar för mötet och förklarar det härmed avslutat. 
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